
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 1-2022/23 

Møtedato: Tirsdag 30. august 2022 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Einar Råheim 

Møtested: Personalrommet Landvik skole Neste møte: Onsdag 21. september kl. 19.00 – 20.30 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Arild Høie Henriksen, Steinar Rettedal – 2. trinn: Ole Botnen Eide – 3. trinn: Therese Rasmussen, 

– 4. trinn: Hilde Andersen Sundhordvik, Siri Tomine Eide – 5. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, Stig Arve 

Husebø Abrahamsen – 6. trinn: Dag Henning Johannessen, Cecilie Svanberg – 7. trinn: Anette G. Hodnebrug, 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland, fagleder Einar Råheim 

Forfall: 2. trinn: Hege Hystad – 3. trinn: Vigdis Kristine Hancock – 7. trinn: Pål Thomassen 

Kopi til:   

Andre inviterte:  

 

 
 

SAK BESKRIVELSE REFERAT 
OPPFØLGN
ING 

 

SAKER: 

20 Konstituering 

(20 min) 

- Valg av møteleder 

- Gjennomgang av vedtektene 

(https://www.grimstad.kommune.no

/_f/p1/ifeff7939-dbed-4ded-880a-

0e4c1768de8e/vedtekter-fau-

landvik-skole-rev-2021.pdf) 

- Gjennomgang av FAUs økonomi 

- Valg av: 

- Leder 

- Nestleder 

- Sekretær 

- Kasserer 

- To representanter til 

Samarbeidsutvalget (FAU-leder 

skal være den ene) og 

personlige vararepresentanter 

til disse 

- En representant til det 

kommunale foreldreutvalget 

(KFU) og vara for denne. 

- Prioriterte saker for FAU dette 

skoleåret 

- Gunnar Edvard N. Gundersen ble valgt til 

møteleder. 

- Ingen spørsmål til vedtektene 

 

 

- FAU har god og solid økonomi 

 

- Leder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

- Nestleder: Cecilie Svanberg 

- Sekretær: Hege Hystad 

- Kasserer: Dag Henning Johannessen  

- SU: Leder og nestleder. 

Vara: Anette Hodnebrug for Cecilie og Siri Tomine 

Eide for Gunnar 

 

 

- KFU: Gunnar og Cecilie (vara) 

 

 

- Trafikksikkerhet 

- kretsgrenser, 

- skoleøkonomi, 

- tidlig innsats, 

- flere miljøarbeidere, 

- skole-hjem-samarbeid, gjennomføring av disse 

punktene, 

- hva skal den gode økonomien brukes til? 

- 17. mai og Åpen skole. 

 

- Stig Arve får ansvar for frivillige til Åpen skole. 

- 4. og 6. trinn velger representanter til 17. mai 

komité. 

 

15 Høringsuttalelse 

om skolestruktur 

(15 min) 

- Grimstad kommune har invitert 

skoler, FAU’er og andre 

interesserte i å komme med 

høringsuttalelse til nytt forslag om 

- Det viktigste er lik kvalitet i skolene 

- Avgjørelser bør ikke fattes på grunnlag av følelser 

for bygninger og kretsgrenser. 

- FAU fremsnakker Landvik skole 
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skolestruktur og kretsgrenser i 

Grimstad. Høringen gis på grunnlag 

av følgende dokument 

https://www.grimstad.kommune.no/

_f/p1/i807b493c-1c0c-4522-b6c3-

7b7235efc3f1/analyserapport-for-

fremtidig-valg-av-skolstruktur-i-

grimstad-og-dimensjonering-av-

nye-holviga-barneskole.PDF 

- Høringen skal svare på disse 
punktene: 

- En effektiv og fremtidsrettet 
skolestruktur som tar hensyn til 
demografisk og økonomisk 
bærekraftig utvikling. 

- Pedagogiske fordeler og 
ulemper ved de ulike 
avgjørelser 

- Riktig dimensjonering av 
Holviga nye barneskole. 

- Etablering av en internasjonal 
skole og ev. plassering av 
denne. 

- Høringsfristen er 15. september. 

Behandles i OU-utvalget 27/9-22, 

Formannskapet 29/9-22 og 

Kommunestyret 11/10-22. 

- Vi snakker om fordeler og ulemper 

for Landvik skole og kommer med 

innspill til høringsuttalelse fra FAU. 

- Forslag om å justere kretsgrensene 

- Effektiv drift må ligge til grunn for å dimensjonere 

Holvika skole riktig.  

10 Oppstart 

(10 min) 

- Hvordan har oppstart vært 

- Informasjonsflyt 

- iPad 

- Småpraktisk informasjon kunne vært kommunisert 

bedre fra skolens side. Eksempelvis hvor lenge 

varer første skoledag for en førsteklassing? Rundt 

første klasse kan det informeres bedre. 

- Viktig å treffe på informasjonsflyten fra skolens side. 

Utfordrende å finne tilbake til informasjon i Visma. 

- Ønske om tydeligere beskjeder fra skolens side på 

bruk av iPad hjemme. 

- Hvor legges FAU-referat?  

 

10 Møteplan 

(10 min) 

- Forslag til møteplan: 

- Onsdag 21. september 

- Tirsdag 18. oktober 

- Tirsdag 15. november (SMU-

møte (FAU+SU) hovedsak: 

Kommunebudsjett) 

- Tirsdag 10. januar 

- Onsdag 15. februar 

- Onsdag 15. mars 

- Tirsdag 18. april 

- Onsdag 10. mai 

- Tirsdag 13. juni (med de 

nyvalgte FAU-medlemmer for 

neste skoleår) 

- OK. Gunnar legger inn datoene i Spond.  

0 FASTE PUNKTER: 

10 Innspill fra 

klassene:  

(10 min) 

- Meld gjerne inn på forhånd. 

-  

2. trinn: Ønske om buss fra Prestegårdsskogen. 

 

 

 

7. trinn: Kun ett toalett på 7. trinn er lite. 

 

 

 

 

 

Ole følger 

opp med e-

post til AKT. 

 

Skolen 

undersøker 

forbedrede 

toalett-

fasiliteter 
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2. trinn: «Trading» av ny type kort. Skolen har ikke 

merket dette ennå, men følger med og tenker likt om 

dette som med Pokemonkort forrige skoleår. 

 

4. trinn: Regler for bruk av discgolfkurver. Forslag om 

under å bruke det for trivselsledere. 

 

Imås: Respekt for utstyr i NaturMurhallen. 
10 Saker fra skolens 

ledelse 

(10 min) 

- Rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland. 

-  

- Skolemelk: Stor administrering og mye svinn. Jappa 

og Holviga har avsluttet skolemelkordningen.  

- Avstemming: Stort flertall for å legge ned 

ordningen. 

- Ønske om flere legoklosser til første trinn. Kan man 

få støtte av SFO? 

- Avstemming: Stort flertall for å gi 5.000,- fra 

FAU. 

- Svømmehallen er gratis for 2. klassinger. Info 

kommer til foresatte. 

- Tema for Åpen skole er «Landvik Skole 60 år». 

Mulig at skolekorpset stiller. 

- Aktivitetsledere i år er 6. og 7. trinn. Mange ønsker 

å være ledere. Skolen har brukt penger på å 

oppgradere utstyr. Bowlingsett skal kjøpes. 

Trivselsledere får også gratis inngang i 

svømmehallen, men ikke med følge fra voksen.  

- Ønske fra skolens ledelse om støtte fra FAU knyttet 

til at «smartklokker» skal ligge avslått i sekken. FAU 

støtter skolen i dette. 

 

5 Skolens økonomi 

(5 min) 

- Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved 

skolen. 

- Pr juli 2022 er det et akseptabelt merforbruk.  

5 Trafikksikkerhet 

(5 min) 

- Kort orientering om status. - Arbeidene går i gang neste uke. Asfalteres i løpet 

av høsten. Området blir parkering og drop-off-sone.  

Gunnar 

sender 

tegningene 

til FAU 
5 Saker til/fra KFU 

(5 min) 

- Stormøte for FAU’er 27/9-22 - Nyttig møtepunkt som anbefales for hele FAU.  

0 Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

(0 min) 

- Dato for neste SU-møte er ikke 
satt. 

-  

  

0 ØVRIGE SAKER: 

0 Eventuelt 

(0 min) 

- Meld gjerne inn i forkant om noen 

har noen eventuelt-saker 

  

90     
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